
Grundejerforeningen Holmetoften/Bushøjvej 
Referat fra generalforsamling d. 6. april 2017 

Holme Sognegård, Hjulbjergvej 

 

Antal tilmeldte medlemmer: 44 

Referent: Søren Nygaard Hansen(HT56) + Allan Bo Mikkelsen (HT58) 

 

REFERAT 

 
1. Velkomst og valg af dirigent 

Formanden, Kasra Zainali-Gill (HT 68), bød velkommen til de fremmødte medlemmer. Henrik 

Jensen (HT42), blev valgt som dirigent og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt 

indvarslet og at formalia var på plads 

 

2. Formandens beretning om foreningens virke i 2017 

Formanden gennemgik bestyrelsens beretning for årets virke baseret på følgende punkter: 

 

A. Indledning 

B. Sommerfesten 

C. Økonomi 

D. Legeplads 

E. Digitalisering 

F. Containere og sand 

G. Øvrige 

 

3. Fremlæggelse af revideret regnskab for 2016 og budget for 2017 

Kassereren, Søren Nygaard Hansen (HT56) fremlagde regnskabet. 

Ingen kommentarer til regnskabet som blev godkendt. 

Kassereren fremlagde budgettet for 2017. 

Budgettet blev godkendt. 

 

4. Bestyrelsens forslag. 

a. Tryg Nabohjælp. 

Allan Bo Mikkelsen (HT58) gennemgik plan for opsætning af nabohjælp skilte. Der er allerede 

opsat 2 skilte og yderligere 6 skilte planlægges opsat ved indfaldsvejene til området. Se 

nedenstående figur. 



 
Der er afsat midler til indkøb af skiltene i 2017. 

 

Thorkild BHV264 stillede spørgsmålstegn til, hvem der nedgraver skiltene. Allan oplyste, at 

det er bestyrelsen der har opsat de nuværende skilte (på eksisterende standere). Hjælp kan 

være nødvendig til opsætning af de øvrige skilte. 

 

Åse, HT12 nævnte, at DNA mærkning også er en rigtig fin ordning ifht. at gøre livet surt for 

indbrudstyve. 

 

Jonna HT34 kommenterede placeringen af skiltet ved HT34. Allan oplyste, at skiltet er 

foreslået placeret der pga. synligheden for trafikanter i kørselsretningen. Den endelige 

placering af skiltene er ikke endelig besluttet. 

 

Kasra HT68 tilbød - på vegne af bestyrelsen - at de fremmødte kan få hjælp til opsætning af 

app etc. i forbindelse med nabohjælp. 

 

5. Indkomne forslag fra medlemmerne. 

a. BHV 272 – Træerne langs BHV 

Vedr. beskæring af træerne. Erik HT4 refererede til kommunens politikker og havde kopier med 

til de interesserede. 

 

 

 



6. Valg til bestyrelsen 

Marc Nygaard, HT20 (ønsker at udtræde) 

Maja Hjerrild, BHV 224 blev valgt ind. 

 

Søren Nygaard Hansen (ønsker at udtræde) 

Gert Nielsen, HT 70 blev valgt ind. 

 

Allan Bo Mikkelsen blev genvalgt 

 

Øvrige medlemmer: 

Kasra Zainali-Gill, HT68 

Erik Sørensen, HT4 

 

Lena HT70 og Jørgen BHV238 blev genvalgt som suppleanter. 

 

 

7. Valg til legepladsudvalget 

Marc Nygaard HT20 (genvalgt) 

Henrik Lippert HT26 (genvalgt) 

 

8. Valg til festudvalget 

Følgende blev valgt:  

Allan HT58 koordinerer (igen).  

Thomas BHV226 

Erik HT4 

Jonna HT34 

Søren HT56. 

 

Sommerfesten afholdes i år den 19. august. 

 

Lise, BHV 222 spurgte til muligheden for at holde en fest eller et arrangement målrettet 

grundejerforeningen ældre beboere. 

 

Gitte, HT22 nævnte, at man tidligere kombinerede generalforsamlingen med en festlig 

sammenkomst. 

 

Efter en kort drøftelse med kommentarer fra forsamlingen konkluderede bestyrelsen, at idéerne er 

gode, og bestyrelsen opfordrede til at alle som har gode idéer til fælles arrangementer enten 

melder konkrete forslag ind til bestyrelsen, eller at man på eget initiativ planlægger fælles 

aktiviteter, som kan annonceres ud via mail, hjemmesiden og Facebook. 

   

9. Valg af revisor 

Grethe Pedersen BHV 272 - genvalgt 



Henrik Jensen HT42 - genvalgt 

 

10. EVT 

a. Belysning 

Allan fremlagde resultat af undersøgelse om belysning på stier som der var stillet spørgsmål 

ved på sidste generalforsamling. Hovedkonklusionen var, at Århus Kommune ikke vil etablere 

manglende belysning på stier da de enten ikke er med fast belægning, eller er private 

fællesstier. 

Maja BHV224 – nævnte, at stien for enden af BHV også mangler lys. 

John Lund HT22 – forklarede baggrund for placering af lys etc. 

Ejgil HT 8 nævnte, at fællesrådet også arbejder på lys i området. 

 

b. Opbevaring af telte 

Marc, HT20 som pt. opbevarer teltene i en container i Hasselager,  har brug for at teltene bliver 

opbevaret af et medlem af foreningen (i området). Marc har efterhånden haft teltene 

opbevaret i lang tid og han kan ikke have dem opbevaret længere. Det er også meget upraktisk 

at han skal hente og bringe teltene når de bliver lejet. Teltene kan evt. opbevaret i værksted 

eller garage (ring gerne til Marc, mob.: 40 94 39 98, hvis du har plads). 

 

Ønsket om ny placering postes også på Facebook 

 

c. Rotter 

Hanne HT36 har oplevet problemer med rotter – hun opfordrer alle til at vi ikke har fuglefoder 

og. lignende liggende tilgængeligt for rotter. 

 

d. Legeplads arbejdsdag 

Der afholdes arbejdsdag med vedligeholdelse/istandsætning af legepladsen ved sognegården. 

Marc, HT 20 introducerede til indholdet af dagen og planerne. Dagen bliver søndag den 21. Maj 

fra kl. 10 og nogen timer frem. Alle opfordres til at hjælpe til. 

 

e. Overgivning af flasker 

Der blev overgivet gave flasker til hhv. revisorer og afgående bestyrelsesmedlemmer. 

 

f. Afslutning 

Formanden takkede for et godt møde og lukkede mødet som overgik til spisning af smørrebrød 

og efterfølgende jubilæumskage. 

 



 


